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              018 26   Plevník-Drienové  255 
 

Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Plevník-Drienové 

konaného  dňa  30. 10. 2017 
 
Prítomní poslanci:        Félix Adamec,  Ľubomíra Čičutová, Soňa Jantošová,  Jana Muráňová,   
                                         JUDr. Alica Harišová, Milan Kušnier, Bc. Miroslav Smädiš, Ján Kuchár.                                                

 
Neprítomní poslanci:   PhDr. Mária Jandová PhD.         
    
Starosta obce:    Miroslav Kremeň 
 
Kontrolór obce:            Ing. Milan Kremeň 
 
Zápisom poverená :     Ing. Milena Kremeňová  
 
Občania :                        Ing. Michal Ďurkech, Rastislav Kretík, 
   
    
Rokovanie obecného zastupiteľstva sa riadilo nasledovným schváleným programom: 
 
1.   Otvorenie a schválenie programu 
2.   Určenie zapisovateľa, voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3.   Kontrola plnenia uznesení 
4.   Správa o činnosti obecného úradu 
5.   Vyhodnotenie verejnej obchodnej súťaže na prenájom majetku obce – „objekt č.119“ 
6.   Návrh na schválenie zmluvy o výpožičke oporných bodov so spoločnosťou Pego Slovakia, s.r.o. 
7.   Návrh na schválenie asfaltovania miestnych komunikácii z rezervného fondu obce 
8.   Návrh na schválenie zámeru predaja majetku obce - časť pozemku KNC 410/52 a KNE 478/103 
9.   Návrh na zámenu pozemku KNC 1332/7 (zberný dvor) a časti pozemku KNE 478/103 
10. Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2017 – rozpočtové opatrenia 
11. Návrh na úpravu príspevku na dieťa do 15 rokov navštevujúce CVČ 
12. Rôzne (žiadosti občanov, pripravované projekty a realizácie) 
13. Diskusia 
14. Záver 
 
K bodu 1/ Otvorenie a schválenie programu 
Zasadnutie otvoril  starosta obce Miroslav Kremeň, privítal poslancov a  prítomných občanov.  Oznámil 
poslancom, že na začiatok rokovania Obecného zastupiteľstva sa ospravedlnila zástupkyňa starostu pani 
Muráňová a neprítomná je pani Jandová. Oboznámil poslancov s programom zasadnutia, doplňujúce 
návrhy neboli. Dal hlasovať za návrh programu rokovania  OZ a poslanci návrh jednomyseľne schválili. 
Hlasovanie : Za: 7 poslancov 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 
K bodu 2/ Určenie zapisovateľa, voľba volebnej komisie, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
Do návrhovej komisie starosta navrhol za predsedu poslankyňu Ľubomíru Čičutovú, za členov pána Bc. 
Miroslava Smädiša a pána Jána Kuchára.  Za overovateľov zápisnice navrhol poslancov JUDr. Alicu Harišovú 
a pána Milana Kušniera. Zápisom poveril Ing. Milenu Kremeňovú. Dal hlasovať za predložený návrh 
a poslanci návrh jednomyseľne schválili. 
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Hlasovanie : Za: 7 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 
K bodu 3/ Kontrola plnenia uznesení 
Kontrolu plnenia uznesení predniesol starosta obce. Skonštatoval, že všetky uznesenia sú splnené alebo sa 
priebežne plnia. Aktuálne sú uznesenia: 
Uznesenie č. 36/2014 – Riešenie stavby spevnených plôch p.Miroslava Ďurkecha ml.  Starosta oznámil,  
                                           že stále nám nebolo doručené rozhodnutie odvolacieho orgánu. Úloha trvá. 
Uznesenie č. 69/2015 – Zrušenie napojenia miestnych komunikácií na cestu I/61 – kde OZ žiada starostu  
                                           pokračovať v konaní na znovuobnovenie pripojenia na cestu I/61. Starosta oznámil,  
                                           že zaslal list na Ministerstvo dopravy vrátane petície 494 občanov s potrebnými  
                                           prílohami. Zatiaľ nám nebolo doručené rozhodnutie. Úloha trvá. 
Uznesenie č. 14/2016 – Riešenie káblovej televízie.  Starosta oznámil, že TES Média udržiava káblovku  
                                           v chode a rieši zmluvné vzťahy so svojimi dodávateľmi. Obec sa rozhoduje čo  
                                           v budúcnosti nakoľko tieto technológie rýchlo napredujú. Úloha trvá. 
Uznesenie č. 49/2016 – Žiadosti  vlastníkov ohľadom výstavby cesty pod Kopanicou. Starosta oznámil, že  
                                           stretnutie s vlastníkmi sa uskutočnilo. Úloha je splnená. 
Uznesenie č. 15/2017 – Riešenie odpadového hospodárstva. Starosta oznámil, ukončenie odvozu odpadu  
                                           firmou Chudovský, prebiehajú rokovania s firmou MEGAVASTE, uskutočnilo sa   

stretnutie starostov so zástupcami firmy, kde bolo pozitívne hodnotenie našej obce 
v oblasti a systéme separovania odpadu. Úloha trvá. 

Uznesenie č. 17/2017 – Žiadosť pána Pavla Bednára o odkúpenie časti obecného pozemku. Starosta  
                                           oznámil, že je to riešené v bode č. 8 dnešného programu. Úloha trvá. 
Uznesenie č. 57/2017 – Riešenie sťažností p. Jána Gaňu st.na rušenie nočného kľudu v športovom areáli. 

Podobná sťažnosť je aj na prevádzku poľovníckej chaty. Starosta oznámil, že jednal 
s právnikom a podľa doterajších zistení obec nemá dostatočné právomoci toto 
riešiť. Úloha trvá.                                         

Uznesenie č. 58/2017 – Žiadosť o nájom časti obecného pozemku pri starej MŠ  od Ing. Ivana Uríka. 
                                           Starosta oznámil, že bola vypísaná súťaž na prenájom priestorov starej MŠ  
                                           a o výsledku budeme rokovať v bode č. 9 programu. Stavebná komisia žiadosť  
                                           posúdila na mieste a záver bude záležať od výsledku súťaže. 
Uznesenie č. 59/2017 – Žiadosť pani Mgr. Márie Ištókovej nájomcu pálenice o riešenie nedostatku pitnej  

vody v pálenici. Starosta oznámil, že do prvej studne pri plote pálenice nateká 
povrchová voda a nie je vhodná na pitie preto prizval prútikárov a dal vybudovať 
novú studňu medzi budovou pálenice a  svahom, na ktorú by mohol byť napojený aj 
novobudovaný zberný dvor. Po vybudovaní studne dáme urobiť rozbor vody a až 
potom uvidíme aká je jej kvalita a na čo sa môže používať. Úloha trvá. 

Uznesenie č. 22/2011 – Predkladanie rozboru hospodárenia štvrťročne - plní sa priebežne a úloha trvá. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 60/2017 
Hlasovanie : Za: 7 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu 4/ Správa o činnosti obecného úradu 
Správu o činnosti obecného úradu od 18.9.2017 do 30.10.2017 spolu s fotodokumentáciou predložil 
starosta obce Miroslav Kremeň v nasledujúcom znení: 

V súlade so schváleným rozpočtom a zmluvou o NFP sme pokračovali v prácach na realizácii nového 
zberného dvoru v našej obci, kde nám už stojí konštrukcia skladovej haly, začalo sa robiť jej opláštenie, 
prípojky a premostenie cez potok. Všetky práce by mali byť podľa zmluvy ukončené do konca mesiaca 
november a následne by sa mohla stavba skolaudovať. Bolo už dovezených aj 6 ks nových veľkokapacitných 
kontajnerov a 6 ks malých kontajnerov na odpad. V súvislosti s výstavbou zberného dvora a po rokovaní so 
zástupcami UAPS ohľadom zámeny pozemkov pod stavbou zberného dvora, ktorý má obec v 20-ročnom 
prenájme bola navrhnutá zámena pozemku KNC 1332/7 vo vlastníctve UAPS Plevník za takú istú výmeru 
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z obecnej parcely KNE 478/103 a tým by bola obec vlastníkom nielen objektu ale aj pozemku pod ním. 
Takúto zámenu musí ale schváliť OZ a je to samostatným bodom dnešného rokovania. 

Boli dokončené aj práce na prípojke plynu a vykurovaní šatní TJ, kde po podpísaní zmluvy o dodávke 
plynu s SPP úspešne prebehla vykurovacia skúška a objekt je pripravený na novú vykurovaciu sezónu. Počas 
realizácie týchto prác som bol zhotoviteľom upozornený na zlý ba až havarijný stav strechy objektu šatní, 
kde strešná izolácia už vykazuje praskliny, čo sa už prejavuje aj vo vnútorných priestoroch, preto to bude 
potrebné budúci rok riešiť rekonštrukciou strechy. 

Ukončené a odovzdané máme aj zrekonštruované priestory nášho kultúrneho domu a ďalej 
budeme pracovať na projekte zateplenia fasády a nového vykurovania objektu. Naďalej sa pracuje aj na 
projekte využitia objektu bývalej Jednoty. 

V zmysle žiadosti pani Ištokovej ohľadom nedostatku a zlej kvality vody v pálenici a aj vzhľadom 
k tomu že nový zberný dvor sa má napájať na rozvod vody v pálenici sme pristúpili k budovaniu novej 
studne vedľa objektu pálenice, na ktorú bude napojený aj zberný dvor a uvidíme aká bude výdatnosť studne 
a samotná kvalita vody. Keď som už pri vode, mali sme aj poruchu vody na prípojke do ZŠ pred hlavným 
vstupom do budovy. Po lokalizácii poruchy a vzhľadom k veku a stavu pôvodného potrubia sme pristúpili 
k jeho kompletnej výmene za nové potrubie. Rozkopali sme v škole síce polovicu školského dvora, ale verím 
že sme vyriešili problém s prípojkou vody, s ktorou už aj v minulosti boli problémy. Problém s vodou bol aj 
v kultúrnom dome kde sme mali upchané odtokové potrubie a tak sme odbornou firmou zabezpečili pretlak 
a prečistenie odtokových potrubí vysokotlakovou súpravou.  

V zmysle uznesenia OZ sme pripravili a vyhodnotili obchodnú-verejnú súťaž na prenájom priestorov 
a záhrady objektu č.119 (bývala MŠ a Čarovná záhrada), kde sa do súťaže prihlásili traja záujemci 
a o výsledku vás budem informovať v samostatnom bode dnešného rokovania. Taktiež sa uskutočnilo 
verejné obstarávania na realizáciu dažďovej kanalizácie, štrkového podkladu a verejného osvetlenia 
miestnej komunikácie Bukovanová a tieto práce by sme mali realizovať ešte tento rok. Na základe 
vykonaného prieskumu a cenových ponúk navrhujem za pôvodne schválenú  sumu 60 tisíc € realizovať 
nielen Drienovskú cestu, ale aj cestu medzi bytovkami – prepoj na Novú ulicu a cesty pod Kopanicami 
a jednu etapu cesty Pirkova. Celkovo sa za túto sumu teraz na jeseň zrealizuje takmer 4100 m2 nového 
asfaltového koberca + lokálne opravy ostatných miestnych komunikácii. Nakoľko sa jedná o ušetrené 
financie z rezervného fondu je potrebné k tomu prijať nové uznesenie. Uzatvorili sme aj zmluvu so ŽSR 
ohľadom odovzdania objektov vyvolaných investícii – nový cestný nadjazd a prístupové komunikácie, ktoré 
sa stali majetkom obce. 

Činnosťou pracovníkov obecného úradu spolu s tými ktorých máme cez UPSVaR , kedže nám už 
prišla jeseň bolo hlavne kosenie a teraz k tomu pribudlo aj hrabanie lístia a iné činnosti súvisiace s chodom 
a povinnosťami obecného úradu. Boli v novom systéme DCOM vypracované a rozposlané aj daňové výmery 
na daň z nehnuteľnosti  a daň za psa za rok 2017. Bola po vzájomnej dohode ukončená aj spolupráca 
ohľadom separovaného zberu so spoločnosťou Chudovský, a.s. a uzatvorená nová zmluva so spoločnosťou 
Megawaste, ktorá ocenila náš spôsob a výsledky v oblasti separovaného zberu. Pri tejto príležitosti sme sa 
dohodli, že vrecový zber rozšírime aj o zber tetrapakov a plechovíc. V zmysle tejto dohody sme pre ZŠ 
zabezpečili 2 ks nových kontajnerov na tetrapaky a plechovice, nakoľko v ZŠ prebieha už niekoľko rokov 
separovaný zber a najaktívnejší žiaci v zbere sú odmeňovaní a dostávajú aj zľavu v ročnom poplatku za 
odpad. Okrem týchto povinností riešime samozrejme aj požiadavky a sťažnosti občanov. Pripravujeme sa aj 
na voľby do TSK, ktoré sa uskutočnia v sobotu 4.11.2017 a na ktoré všetkých pozývam. Pri tejto príležitosti 
sme dali aj vymeniť poškodený štátny a obecný znak na budove obecného úradu. Počas blížiacich sa 
vianočných sviatkov bude mať naša obec o 12 ks vianočného osvetlenia viac, ktoré sme teraz dokúpili 
a čoskoro ich budeme osádzať na stĺpy. 

Po rušnom lete a veľkom počte akcií v našej obci sme si trošku kultúrno-spoločensky oddýchli, ale 
už postupne sa ďalšie akcie pre našich občanov pripravujú. Za sebou už máme peknú akciu v kultúrnom 
dome pre našich seniorov pri príležitosti mesiaca október, ktorý je venovaný úcte k starším. Pri tejto 
príležitosti sme si uctili aj krásne životné jubileum 100 rokov našej spoluobčianky pani Magdy Poláčkovej, 
ktorá sa tohto jubilea dožila v piatok 27.10. Chcem poďakovať členom sociálno-zdravotnej komisie za 
dôstojnú prípravu a konanie tohto podujatia.  
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 61/2018 
Hlasovanie : Za:  8 

Proti: 0,  Zdržal sa: 0  
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K bodu 5/  Vyhodnotenie verejnej obchodnej súťaže na prenájom majetku obce – „objekt č.119“ 
Starosta obce predložil výsledky obchodnej verejnej súťaže na prenájom objektu č. 119. nachádzajúcej sa 
na pozemku parc. KNC č.83/1 a záhrady na pozemku KNC 84/1, ktoré sú vo vlastníctve obce. V lehote 
uvedenej vo výzve boli predložené tri cenové ponuky. Výsledky sú nasledovné: miestnosť skladu textilu 
o výmere 30 m² - na odporúčanie výberovej komisie bol za úspešného uchádzača vyhodnotený pán Kamil 
Ďurkech Plevník-Drienové č. 310 a na vnútorné aj vonkajšie priestory bývalej Čarovnej záhrady bol 
úspešným uchádzačom pán Marián Jašík Plevník-Drienové č. 573. Firma Kroch s.r.o. v súťaži neuspela. 
Starosta otvoril diskusiu. Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 62/2017 
Hlasovanie  Za: 8 
                             Proti: 0 
                             Zdržal sa: 0 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 63/2017  
Hlasovanie  Za: 8 
                             Proti: 0 
                             Zdržal sa: 0 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 64/2017 
Hlasovanie  Za: 7 
                             Proti: 0 
                             Zdržal sa: 1 (p.Jantošová) 
 
K bodu 6/  Návrh na schválenie zmluvy o výpožičke oporných bodov so spoločnosťou Pego Slovakia, s.r.o. 
Starosta informoval o rokovaní a návrhu zmluvy so spoločnosťou PEGO Slovakia, s.r.o., o výpožičke 
obecných oporných bodov (rozhlasových stĺpov), kde za túto výpožičku spoločnosť Pego Slovakia, s.r.o. obci 
poskytne  možnosť vybudovania dátového optického prepojenia obecného úradu a jeho súvisiacich 
objektov, zdarma možnosť prenájmu optickej siete spoločnosti PEGO, s.r.o. pre použitie obecného 
kamerového systému v rozsahu 2 ks optické vlákna s využitím na nekomerčné účely obce a zdarma 
osadenie 4 ks exteriérových IP kamier a 1 ks 16 kanálového nahrávacieho zariadenia pre vybudovanie 
kamerového systému obce vrátane dodania hardwaru v uvedenom rozsahu. 
Starosta otvoril k tomuto bodu programu diskusiu.  
- Poslanec Adamec sa opýtal prečo je v návrhu zmluvy výpovedná lehota až 24 mesiacov. 
- Starosta : podľa stanoviska PEGO z dôvodu investície do optického rozvodu a kamerového systému v obci 
- Poslankyňa JUDr.Harišová podľa nej nie je jasne definovaný predmet nájmu+upresniť niektoré pojmy. 
- Ing.Kremeň HK – zmluva nie je o nájme ale o výpožičke, návrh je v poriadku. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 65/2017 
Hlasovanie  Za: 8 
                             Proti: 0  
                             Zdržal sa: 0 
 
K bodu 7/  Návrh na schválenie asfaltovania miestnych komunikácii z rezervného fondu obce 
Starosta informoval o vykonaní prieskumu a vyhodnotení cenových ponúk na asfaltovanie druhej časti 
miestnej komunikácie „Drienovská“, na ktorú sme uznesením OZ č. 35/2017 pôvodne vyčlenili 60 tis.€ 
z rezervného fondu obce. Na základe predložených cenových ponúk môžeme vyasfaltovať približne 4100 
m², preto navrhuje zrealizovať nový asfaltový koberec nielen na Drienovskú o výmere 1948 m², ale aj na 
cestu pomedzi bytovkami, to je prepojenie medzi Drienovskou a Novou ulicou o výmere 1082 m², ďalej 
cestu pod Kopanicami o výmere 569 m² a  aj I.etapu cesty Pirkova o výmere 490 m². Tieto štyri úseky ciest 
by sa mali zrealizovať za spomínaných a schválených 60 tis.€. Zároveň ešte opravíme aj drobné výtlky 
niektorých miestnych komunikácii podľa schváleného rozpočtu. Starosta navrhol prijať nové uznesenie 
k asfaltovaniu miestných komunikácii a otvoril k tomuto bodu programu diskusiu. 
- Poslanec Felix Adamec  požiadal starostu, aby pri asfaltovaní „Drienovskej“ dohliadol  na správne 
vyspádovanie cesty. 
- Starosta : práce realizuje firma Strabag a podľa ich vyjadrenia je na tejto ceste v niektorých úsekoch 
problém s vyspádovaním nakoľko cesta má sklon k rodinným domom a nie k potoku a nie je možné 
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prespádovať cestu nakoľko potom by nastali problémy so vstupmi k rodinným domom. Budú sa to snažiť 
zrealizovať čo najlepšie a k spokojnosti občanov. 
- p.Muráňová : požaduje opraviť aj cestu pri p.Pavlíkovi,č.154 nakoľko sa tam pri dažďoch už peši ani nedá 
prejsť a zároveň konštatovala, že je dobré, keď obec za schválenú sumu vyasfaltuje viac miestnych 
komunikácii. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 66/2017 
Hlasovanie  Za: 8 
                             Proti: 0  
                             Zdržal sa: 0 

 
K bodu 8/   Návrh na schválenie zámeru predaja majetku obce - časť pozemku KNC 410/52 a KNE 478/103 
Starosta obce informoval o návrhu na rozdelenie obecných parciel KNC 410/52 a KNE 478/103 a následne 
návrh na ich predaj spôsobom obchodnej verejnej súťaže. Ide o obecné pozemky vedľa rodinného domu č. 
592 pána Pavla Bednára, na ktoré prišli žiadosti o odkúpenie. Časť týchto pozemkov je v územnom pláne 
vyčlenená na IBV a časť pozemkov sú ostatné plochy. Starosta prezentoval návrh rozdelenia uvedených 
pozemkov a otvoril k tomuto bodu programu diskusiu. 
- Poslanec Felix Adamec sa spýtal, kto ešte okrem Pavla Bednára prejavil záujem odkúpiť pozemky 
a upozornil na vybudovanie inžinierskych sietí. 
- Starosta  odpovedal, že písomne podal žiadosť ešte p.Martin Janík z Považskej Bystrice a informovali sa aj 
iní záujemcovia o pozemky v katastri našej obce. Ak sa nám podarí tieto pozemky predať určite to tej 
lokalite pomôže a financie z predaja pozemkov by sme mohli použiť na vybudovanie inžinierských sietí 
a najmä na záväzok obce ešte z roku 2010 pre UAPS Plevník, kde OZ schválilo, v prípade schválenia žiadosti 
na zberný dvor obnovu prístupovej cesty v tejto lokalite do výšky 6350 €.  
- Poslanec Smädiš – súhlasí s návrhom rozdelenia a predaja pozemkov 
- Ing.Kremeň, HK – najskôr treba schváliť zámer a následne zverejniť a vypísať obchodnú verejnú súťaž 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 67/2017 
Hlasovanie  Za: 7 
                             Proti: 0 
                             Zdržal sa: 1 (p.Adamec) 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 68/2017 
Hlasovanie  Za: 8 
                             Proti: 0 
                             Zdržal sa: 0 

 
K bodu 9/   Návrh na zámenu pozemku KNC 1332/7 (zberný dvor) a časti pozemku KNE 478/103 

Starosta informoval vysvetlil návrh na zámenu vyššie uvedených pozemkov a podmienky verejnej 
obchodnej súťaže. Starosta otvoril diskusiu. Do diskusie sa nik neprihlásil. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 69/2017  
Hlasovanie  Za: 8 
                             Proti: 0  
                             Zdržal sa: 0 

 
K bodu 10/  Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2017 – rozpočtové opatrenia 14,15 
Starosta predniesol návrh na úpravu textu rozpočtového opatrenia OZ č. IV/2017 ohľadom 
asfaltovania miestnych komunikácii. 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 70/2017 
Hlasovanie  Za: 8 
                             Proti: 0 
                             Zdržal sa: 0 
 

Starosta prezentoval aj rozpočtové opatrenia starostu obce č. 14 a 15, týkajúcich sa drobných 
úprav rozpočtu bez vplyvu na jeho celkovú hodnotu a otvoril k tomuto bodu diskusiu.  
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 



6 

 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 71/2017 
Hlasovanie  Za: 8 
                             Proti: 0 
                             Zdržal sa: 0 
 
K bodu 11/  Návrh na úpravu príspevku na dieťa do 15 rokov navštevujúce CVČ 
Starosta obce podal návrh na zvýšenie príspevku na 60 € (doteraz 30 €) na dieťa do 15 rokov s trvalým 
pobytom na území obce Plevník-Drienové navštevujúce centrum voľného času. V prípade, že jedno dieťa 
navštevuje viac CVČ obec poskytne dotáciu tomu CVČ, ktoré vyberie zákonný zástupca dieťaťa.  
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 72/2017 
Hlasovanie  Za: 8 
                             Proti: 0 
                             Zdržal sa: 0 

 
K bodu 12/  Rôzne 

 Starosta obce prečítal žiadosť Ing. Jany Rarikovej, ktorá žiada o prenájom vhodných priestorov na 
cvičenie Pilates. Starosta ponúkol žiadateľke priestory KD s tým, že si musí prispôsobiť  deň a čas cvičenia 
harmonogramu skúšok a akcii konajúcich sa v kultúrnom dome. Návrh na mesačný prenájom je 20 €. 
Diskusia : 
- Poslanec Adamec : či v cene nájmu je aj cena za energie 
- Starosta : vzhľadom, že sa jedná o nekomerčné využitie KD na 45 min cvičenie 1-2x do týždňa, cena 

energii je zanedbateľná a navrhuje aby bola už zahrnutá v navrhnutej cene nájmu. 
- Poslankyňa Muráňová : je dobré, že aj v obci bude ďalšia možnosť cvičenia. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 73/2017 
Hlasovanie  Za: 8 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 

 Starosta obce prečítal stanovisko stavebnej komisie k žiadosti Ing. Ivana Uríka o čiastočný prenájom časti 
pozemku parcela KNC 83/1 - zastavané plochy a nádvoria o výmere 105 m².  Stavebná komisia prenájom 
neodporúča. Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 74/2017 
Hlasovanie  Za: 8 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 

 Starosta informoval o stave prebiehajúcich projektov a plánovaných projektov a to Zberný dvor, 
asfaltovanie miestnych komunikácii, dažďová kanalizácia a verejné osvetlenie cesty Bukovanová a 
verejné osvetlenie cesty Dráhy. Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 75/2017 
Hlasovanie  Za: 8 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 

K bodu 13/  Diskusia 
 Poslanec Adamec Felix odporučil znova osloviť štátne inštitúcie ohľadne výjazdu z cesty pri pani 

Chachulovej a zároveň poďakoval Milanovi Kušnierovi za opravu strechy na choruse v našom kostole. 

 Poslankyňa JUDr. Alica Harišová chce vedieť kedy sa bude opravovať železný most pri Milanovi 
Kušnierovi. 

 Poslankyňa Soňa Jantošová upozornila, že na železnom moste pri p.Kušnierovi sa zbieha zábradlie. 

 Poslanec Felix Adamec požiadal o namontovanie železného zábradlia aj na most k bytovkám. 

 Starosta odpovedal, že nielen tieto mosty, ale aj most pri TJ a aj most na štátnej ceste pri Pavlovi 
Bednárovi je potrebné riešiť a navrhnúť ich opravu do rozpočtu na budúci rok. 

 Poslanec Ján Kuchár žiada riešiť situáciu s odstavenými autami na všetkých cestách v celej našej obci. 
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 Poslankyňa Čičútová odporúča upozorniť listom na nevhodné parkovanie v obci  z hľadiska bezpečnosti 
cestnej premávky aj blížiacej sa zimnej údržby a vhodiť to do schránok občanom. 

 Poslanec Smädiš – SMS správy nefungujú už druhý mesiac, je s tým dáky problém? 

  Starosta vysvetlil, že problémy sú u dodávateľa SMS služby, ktorý je nútený zmeniť podmienky 
dodávania služby a z tohto dôvodu bude treba vypovedať starú zmluvu a uzatvoriť novú, resp.starosta 
hľadá aj iné riešenia, nakoľko chce túto bezplatnú službu pre občanov zachovať.  

 Starosta pozýva všetkých na divadelné predstavenie v našom KD s názvom „Už sú všetci v jednom vreci“, 
ktoré sa uskutoční v nedeľu 5.11.2017 o 17.00 hodine v podaní divadelného súbor Lúky.  

 Poslankyňa Muráňová sa pýta koľkokrát bola v tomto roku neprítomná poslankyňa Jandová a v týchto 
sviatočných dňoch žiada svietiť na cintoríne. 

 Poslanec Kuchár – kedy vyvezú preplnený kontajner pri cintoríne a v našej obci máme veľký neporiadok 
na  železničnej zastávke, chce vedieť či sa o to stará obec alebo ŽSR. 

 Starosta odpovedal, že na cintoríne sa už svieti od piatku 27.10., kontajner od cintorína bude vyvezený 
31.10. a zastávku na železničnej stanici majú na starosti ŽSR. 

 Poslankyňa Jantošová – čo je nové ohľadne kompostérov pre občanov, kam môžu občania vyhadzovať 
lístie hlavne orechové, či by ho mohla odvážať obecná AVIA a chváli, že v kultúrnom dome sa primerane 
kúrilo počas posedenia so spoluobčanmi nad 75r. 

 Starosta vysvetlil, že projekt na dodanie kompostérov do domácností je stále v riešení a naša spoločná 
žiadosť obcí ešte nebola vyhodnotená. Obecná Ávia na požiadanie a po splnení našich  povinností, môže 
odvážať aj lístie od našich spoluobčanov. 

 
 

K bodu 14/ Záver 
Starosta  poďakoval prítomným za aktívny prístup a rokovanie obecného zastupiteľstva ukončil. 
 
 
 
Starosta obce:   Miroslav Kremeň               ........................................ 

 

Overovatelia :                  JUDr. Alica Harišová         ......................................... 

 

                                           Milan Kušnier                    .........................................    

 

Zapísala:   Milena Kremeňová           .........................................  

 
 
 


